

---

**Van:** \*  
**Verzonden:** donderdag 7 januari 2021 08:31  
**Aan:** \*  
**CC:** \* \* \* \* \*  
**Onderwerp:** RE: Kieveen en stikstof  
**Bijlagen:** FW: Kalverwei 6 Lieren

Hoi \*

Ik wil graag weten welke afspraken nu intern gemaakt zijn? Wie gaat mij helpen? Waar moet ik mijn vraag neerleggen en op welke manier? Wie zou hierin het voortouw moeten nemen. Voor mij als PL gaat dit min inhoudelijke kennis en procedurele kennis te boven. Vandaar dat ik mij richt tot het stikstofteam...of is het daarvoor niet bedoeld. Moet ik een overleg inplannen?

1. Wij hebben een stikstofprobleem. Volgens mij hebben wij een goede onderbouwing waarom het niet lukt...  
@ \* kun je dat bevestigen?
2. In de bijlage nog een idee van \* . Wellicht een idee maar hoe gaan we dit dan ten gelde maken?
3. Wij hebben het idee geopperd van opknippen plan? Of gebruik maken van de wijzigingsbevoegdheid die nu in het plan zit. Is dat een optie?  
@ \* wat zijn je bevindingen tav de wijzigingsbevoegdheid..dat zou je nog uitzoeken.
4. Hoe komen wij op een lijst richting Rijk-Provincie en wat zijn de termijnen die daaraan hangen? Ik heb nl al 4 ondernemers klaarstaan waarvan er zeker 2 staan te trappelen! Bovendien kunnen we gaan bouw-woonrijpmaken want er is een GREX geopend...dus er is geld en er is ook een besluit van de Raad....We moeten door met dit project.
5. Wie gaat straks bepalen welke projecten boven aan de lijst komen als het gaat om de stikstofruimte...

Ik hoor graag van het stikstofteam hoe nu verder!

Dank alvast. Overigens krijgen wij maandag als team een presentatie van jullie wellicht worden daar ook al wat van deze vragen in beantwoord maar dan zou ik het toch wel projectspecifiek willen maken.

Groet \*

Dubbel: mails verwijderd

